
 

 

Mondelinge vragen GroenLinks over terugvragen bevoegdheid plaatsing windmolens 

Raadsvergadering van 29 mei 2018 

In de media zijn vorige week berichten verschenen over het voornemen van het College om te 
proberen de bevoegdheid voor een eventuele bestemmingsplanwijziging over het plaatsen van 
windmolens op de locatie Vaanplein weer terug te krijgen van de provincie. Voor ons een 
opmerkelijke stap.  

1. Van wie is het initiatief tot overleg tussen de wethouders van Barendrecht en Rotterdam 
gekomen?  
 

2. Wanneer vond het overleg met de wethouder van Rotterdam plaats? Wat waren de uitkomsten? 
 

3. Waarom heeft wethouder Van der Linden deze stap gezet, terwijl de provincie eind 2017 juist de 
regie bij de gemeente Barendrecht wegnam door de opstelling van de gemeente? 
 

4. Is er al gesproken met de provincie over het voornemen om de bevoegdheid terug te vragen? 

- Zo ja, wat heeft dat opgebracht? 
 

5. Op basis van welke collegeafspraak zijn deze acties ingezet. Zo ja wanneer? 
 
6. Op welke wijze is de raad van Barendrecht over dit voornemen en de acties geïnformeerd en 

wanneer was dat? 
 

7. Uit het bericht blijkt dat de wethouder de mogelijkheid van plaatsing van windmolens in 
Barendrecht open wil houden.  

- Klopt dit?  
- Zo ja, wat zijn de voorwaarden? 
- Wat wil de wethouder concreet bereiken voor de inwoners? 
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